



Parents' Letter No. 11

1 March 2019

Dear Parents / Guardians,

Open Days and Second Term Test

Please be informed of the following matters:

1. Open Days

Our school Open Days will be held on Friday, 15 March and Saturday, 16 March, and it is my pleasure to invite you and your family members to take part in our Open Days celebrations. Various events, activities and performances will be organized and you are welcome to pay a visit to school to enjoy the celebrations.

To make Open Days a great success, the following special arrangements will be made:

14 March 2019 (Thursday)

- There will be normal lessons in the morning, students will be dismissed at 12:25 pm.
- Student helpers and performers will help with the preparation work for Open Days from 1:40 pm to 3:30 pm. They should report to the teachers concerned at the respective venues.

15 March 2019 (Friday)

- There will be various activities. Students should attend school according to the following table:

| Level | Time |
|---------------------------|----------------------|
| All S.1 and S.2 Students | 9:30 am – 12:00 noon |
| S.1 and S.2 Prize Winners | 1:30 pm – 3:15 pm |
| All S.3 to S.5 Students | 1:30 pm – 4:30 pm |

- Student helpers and performers have to return to school at 9:00 am and report to the teachers in charge of their duties. (*Parents of these student helpers and performers will be informed in due course*).

16 March 2019 (Saturday)

- Student helpers are required to return to school at 10:00 am and take up duties until 1:00 pm. (*Parents of these student helpers will be informed in due course.*)

Details of our Open Days events and activities are as follows:

| Date | Time | Event / Activity |
|--------------------------|-----------------------|--|
| 15 March 2019 (Friday) | 10:00 am – 12:00 noon | Opening Ceremony (10:00 am – 10:20 am) <ul style="list-style-type: none">• Cheering Team and Dance Performances• Dragon and Lion Dance Performance Board Displays and Game Booths |
| | 1:45 pm – 3:15 pm | Learning Celebrations Ceremony Chinese Instrument Ensemble and Fashion Show |
| | 3:15 pm – 4:30 pm | Board Displays and Game Booths |
| | 4:30 pm – 6:30 pm | PTA Barbecue Gathering |
| 16 March 2019 (Saturday) | 10:30 am – 12:30 pm | Board Displays and Game Booths Homecoming Day |

You are free to choose which events and/or which activities to participate in. However, if you wish to take part in the PTA barbecue gathering you will need to reply to the invitation letter issued by the PTA on 15 February 2019.

I look forward to welcoming you at school very soon.

2. Second Term Test

Please be informed that from 22 March 2019 to 29 March 2019, apart from normal lessons, students will also be having their second term test. A copy of the second term test timetable for S.1 to S.5 students is attached for your reference. A result sheet showing the marks obtained in all subjects will be issued to you after the second term test and the results will also be taken into account as part of the Yearly Examination subject scores.

Please note that students are not allowed to be absent from term test without valid reasons. If a student is absent due to sickness, a medical certificate issued by an approved medical practitioner must be submitted on the day of returning to school. The student will be given zero mark for the subject(s) if he/she fails to produce a legitimate medical certificate.

Good academic results come from hard work. Please supervise your child/ward to do his/her revision and be well-prepared for his/her tests. Thank you.

Yours faithfully,

YEUNG KWONG Mong-ha
Principal

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零一八至二零一九年度第十一號家長信撮要

各位家長/監護人：

(一) 開放日

學校開放日將於 2019 年 3 月 15 日(星期五)及 3 月 16 日(星期六)舉行，屆時將有多項不同的活動和表演，誠邀各位家長帶同家庭成員出席。為了讓開放日順利進行，本校將作以下的特別安排：

2019 年 3 月 14 日(星期四)

- 當天上午照常上課，下午沒有課堂，學生於下午 12:25 放學。
- 學生工作人員及參與表演的同學則須於午飯後，下午 1:40 至 3:30 回校籌備開放日，並需向相關的負責老師報到。

2019 年 3 月 15 日(星期五)

- 學生須按以下時段回校參與活動：

| 年級 | 時間 |
|------------|--------------------|
| 所有中一及中二級學生 | 上午 9:30 至 中午 12:00 |
| 中一及中二級獲獎學生 | 下午 1:30 至 下午 3:15 |
| 所有中三至中五級學生 | 下午 1:30 至下午 4:30 |

- 學生工作人員及參與表演的同學須於上午 9:00 回校籌備開放日，並需向相關的負責老師報到。
(學生工作人員及表演同學的家長將於稍後接獲通知)

2019 年 3 月 16 日(星期六)

- 學生工作人員須於上午 10:00 回校當值至下午 1:00。
(學生工作人員的家長將於稍後接獲通知)

開放日活動安排如下：

| 日期 | 時間 | 項目/活動 |
|--------------------------|---------------------|--|
| 2019 年 3 月 15 日 (星期五) | 上午 10:00 - 中午 12:00 | 開幕禮 (上午 10:00 - 上午 10:20) • 啦啦隊及舞蹈表演 • 舞獅舞龍表演 展板及攤位遊戲 |
| | 下午 1:45 - 下午 3:15 | 頒獎典禮 中樂及時裝表演 |
| | 下午 3:15 - 下午 4:30 | 展板及攤位遊戲 |
| | 下午 4:30 - 下午 6:30 | 家長教師會燒烤聚會 |
| 2019 年 3 月 16 日 (星期六) | 上午 10:30 - 下午 12:30 | 展板及攤位遊戲 舊生聚會 |

歡迎家長自由參與任何活動，如欲參加家長教師會燒烤聚會，敬請回覆已於 2019 年 2 月 15 日發出的邀請信。

(二) 下學期測驗通告

本校將於二零一九年三月二十二日至二十九日舉行下學期測驗。下學期測驗的成績會計算入下學期考試成績之內，測驗時間表請參閱本通告的英文版。

所有學生必須依時出席測驗，如因病缺席，必須於回校上課首天提交病假證明書/醫生證明書以茲證明，否則將被視為無故缺考，而無故缺考之科目將以「零分」計算。